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ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA 2015

A les 18 hores del L7 de desembre de 2015, s'inicia l'assemblea general
ordinária de les Aules que se celebra a l'aula A de la Casa de Cultura de
Girona.

Presideix I'assemblea el Sr. Lluís Torner Callicó, president de les Aules,
acompanyat dels membres de Junta Pere Boada Bech de Careda, vocal,
Carme Coll Tries, secretária, Roser Badosa Parés, vocal i Narcís Sureda
Daunis, Vicepresident, que actua com a secretari de l'Assemblea. Assisteixen
a més, 27 alumnes i 4 hi són representats.

S'inicia l'assemblea, tot seguint l'ordre del dia, sotmetent a aprovació el

pressupost per el 2016, fotocópies del qual han estat distribuides entre els
assistents.

S'esmena un error en el concepte del segon apunt del capítol de despeses.
En lloc de dir "subvencions" ha de dir "seminaris".

Es produeixen alguns comentaris respecte de la migradesa de les subvencions
que es reben.

També es comenta que enguany apareix una nova partida en el capítol de
despeses que és la que correspon a "Gestoria". Es una despesa necessária
atés que la recent legislació relativa a entitats com la nostra o de semblants
característiques, obliga a una acurada comptabilitat amb connotacions fiscals.

Sotmés el pressupost a la consideració de l'assemblea i no havent-hi cap vot
en contra ni cap abstenció, s'aprova el pressupost per unanimitat.

El punt núm. 2 de l'ordre del dia es refereix a la renovació de cárrecs de la
ju nta.

Tant el president Sr. Lluís Torner Callicó, com el vicepresident Sr. Narcís
Sureda Daunis, la secretária Sra. Carme Coll Trias i els dos vocals Sra. Roser
Badosa Parés i Pe¡'e Boadas Bech de Careda, tots presents, manifesten la

seva disposició en seguir formant part de la Junta en el proper exercici.
L'actual secretária, Sra. Carme Coll Trias, que seguirá en Junta, manifesta la

voluntat d'aquesta permanéncia peró en el cárrec de Tresorera per renúncia
de la Sra. Natália Juviñá Valero. L'assemblea no hi te inconvenient.



El president i el vicepresident manifesten la necessitat de cobrir el cárrec de
secretari, ara vacant, i també la conveniéncia d'augmentar el nombre de
vocals.

Pel que fa al cárrec de secretari s'ofereix la Sra; Josefina Sors Mata icom a

vocals s'ofereixen els Srs. Narcís Solergastó iFusellas iLluís Coquard Oriol.
Sense cap vot en contra i sense cap abstenció l'assemblea aprova la

incorporació a la Junta de les esmentades persones.

El punt núm, 3 de l'ordre del dia és sotmetre a l'assemblea la conveniéncia
de confecció i lliurament de carnet d'alumne.

Respecte d'aixó s'inicia un debat amb diverses intervencions.

D'una banda, el vicepresident manifesta la necessitat de proveir de carnet als
alumnes per aconseguir un mínim control de que assisteix a les aules en
qualitat d'alumne o sense aquesta condició. Podem no exigir carnet a alumnes
circumstancials o esporádics peró els assistents assidus haurien de cotitzar
com a alumnes.

Sense haver d'adoptar postures drástiques ni immediates, amb paciéncia,
temps i conscienciació envers els assistents es pot arribar a aconseguir un
major nombre d'alumnes que cotitzin. Cal tenir en compte la discreta quota
que es cobra, prácticament a l'abast de tothom peró no obstant, davant d'una
manifestació personal de no poder assolir la quota per part d'algun alumne
efectiu, tampoc se'l donaria de baixa.

El president planteja algun dubte al respecte tot manifestant que si la

Diputació ens cedeix l'aula i la seva infraestructura de forma gratuita no
podem exigir pagament amb excessiva fermesa.

El vicepresident planteja és de I'opinió que una cosa no té a veure amb l'altra
i que la no exigéncia de quota és un greuge comparatiu envers els que la
paguen i que, portades les coses a l'extrem, les ales podrien arribar a no tenir
ingressos per aquest concepte.

S'inicia un breu debat sobre com serien els carnets i quins costos tindrien.

Sotmesa la conveniéncia de la seva confecció a I'assemblea, s'aprova per
unanimitat i s'autoritza a la Junta per a que estudii els costos i la morfologia
dels carnets.

El darrer punt de I'ordre del dia és el de precs i preguntes.



El vicepresident intervé manifestant que la nova legislació en els aspectes
comptables i fiscals, la precarietat en la infraestructura de les nostres aules
que depenen de la bona voluntat, treball i disposició de dos o tres membres
de la junta poden influir negativament en el seu futur.

Des de fa forga anys les aules han prosperat i han assolit el notable éxit d'ara
grácies, básicament, a la tasca i la labor de l'actual president, en Lluís Torner,

L'intervinent creu que sense voler prescindir de cap manera de l'efectivitat
del Sr. Torner, una organització com la nostra no pot dependre només d'una
sola persona. A aquest respecte suggereix que observem com o resolen les
altres Áles i adoptar solucions que assegurin el futur.

El mateix succeeix amb la precarietat i falta de mitjans (ordinador, teléfon,
etc.) i particularment del local que anomenem "despatx" que ens cedeix la
Casa de Cultura.

El president opina que aixó es un xic exagerat i que ja podem anar fent.

És cert que les aules tenen ara mateix gran éxit i és opinió del vicepresident
que és així grácies a I'esforg i la dedicació del Sr.Torner, al que tots plegats li
hem d'agrair aquesta feina altruista peró per a projectar les ajles al futur cal
un nou plantejament de la seva infraestructura que, no pas immediatament,
cal anar pensant i portant a terme.

No se sotmet cap opinió a l'aprovació perqué així no es contempla en aquest
apartat.

Pren la paraula el Sr, Lluís Coquard que manifesta la seva satisfacció per l'éxit
de les aules i fa una sentida lloanga de la tasca que duu a terme el Sr. Torner.

I sense res més a tractar es dóna per acabada I'assemblea a les 19,30 h.

Callicó

El Secretari Acctal.

Narcís Sureda Daunis


